
Tune skole 

Højen, Skolegade 10.  

-Lunden, Lundegårdshegnet 9 

-SFO, Lundegårdshegnet 11 

4030 Tune 

 

Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 

tuneskole@greve.dk 

Skolenummer 253006 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 12. december 2022 kl. 18.30 – 20.00 

 

Ordstyrer: Vibeke 

   

Til stede: Jannick, Morten, Benedickte, Pernille, Rikke, Said, Kenneth, Signe (elev rep.) 
Pauli, Michael, Vibeke, Arne, Nanna, Claus, Kasper (elev rep.) 

Afbud: 

 

Referent: Claus 

 

1. Åbent skolebestyrelsesmøde. 
 

2. Godkendelse af referat 

 

3. Nyt fra skolen: 
Vi har fået ansat tre nye lærere. Hjarl Hirsborg som starter på Lunden og skal have 2. årgang. Nils 
Wedel og Viktor Cakanovic skal begge være i Tunegrupperne. Derudover har vi ansat en pædagog til 
SFOén, som hedder Bilal Seker. Alle 4 starter den 3. januar. Vi glæder os til at byde alle velkommen 
og til samarbejdet. 
Vi har endnu ikke fået mulighed for at slå stillingen som indskolingsleder op, da vi fortsat afventer 
skolecentrets udmelding. Det betyder, at vi indtil videre er en leder mindre end vi er normeret til. Vi 
vil tidligst kunne have en ny leder pr. 1. marts 23. 
Der er kommet yderlige restriktioner i forhold til budgettet, da kommunen har et merforbrug. Det 
betyder, at vi skal minimere forbruget af vikarer mest muligt indtil jul. 
December står som altid i julens tegn. Mange klasser er på juleture, der er pyntet op, og der hygges 
rundt omkring på skolen. Den 13. december er der elever som går Lucia på hhv. Lunden og Højen. 
 

mailto:tuneskole@greve.dk


4. Nyt fra skolebestyrelsen 

Der er skrevet til Tune posten omkring sammenlægning på en matrikel, hvilke der er kommet en 

artikel ud af som er udgivet i Tune posten. 

 

Rep . fra skolebestyrelsen har været i Byrådet og har stillet spørgsmål omkring den udskudte 

sammenlægningssag. Janick vil efterfølgende skrive til byrådet med et par uddybende spørgsmål 

 

5. Nyt fra elevrådet 

Tilbagemelding fra elevrådet omkring ønsker for valgfag i det nye skoleår.: 

https://docs.google.com/document/d/18nbOuvhSiW38_lHbCSH2XNLoWGy2zydEc0T5HlLgHDw/edit 

Elevrådet vil prøve at gruppere tilbagemeldingerne og indskærpe til ca. 5 aktiviteter som der kunne 

blive stem om. 

6. Nyt om bygninger 

IAB ud over pkt. 4 og bestyrelsens spørgsmål til byrådet 

7. Orientering om En skole på en matrikel 
 

8. Kommunikation omkring én skole én matrikel 
Hvad meldes derud til forældre, Tune Posten og Sydkysten: 

Janick laver et skriv i forhold til udsættelses af beslutningen omkring sammenlægning. Denne 

lægges ud på AULA så forældrene kan holdes opdateret i forhold til beslutningsprocessen. 

 

9. Vedtagelse af forretningsorden – se bilag 

Forslag til forretningsordenen er vedtaget 

 

10. Budgetbesparelse på sfo – se bilag  
I forbindelse med budgetprocessen blev det besluttet, at SFOéns åbningstid skal reduceres med 1/2 

time. Det er bestyrelsens ansvar at beslutte, hvordan det skal udmøntes. 

 

Claus sørger for, at børnedata, altså konkrete tal om hvor mange børn der er i SFOen de enkelte 

dage fremsendes til skolebestyrelsen så disse kan blive klædt bedst muligt på til at træffe den 

bedste beslutning om besparelsen på 30 min. Om ugen  

 

 

11. Forberedelse af møde for forældrerepræsentanter vedr. Tune skole én 

matrikel 

Der afholdes et skolebestyrelsesmøde på Teams møde d. 24. januar kl. 18.  

Claus udsender et mødelink. 

https://docs.google.com/document/d/18nbOuvhSiW38_lHbCSH2XNLoWGy2zydEc0T5HlLgHDw/edit


Pernille og Kenneth laver et oplæg til forældremødet d. 7. februar. 17.00 – 18.00 Emne: mulig 

sammenlægning på 1 matrikel og hvordan kan man som forældreråd og skolebestyrelsen bruge 

hinanden i det daglige. 

Forældrerådet opfordres til at spørge forældrene om spørgsmål, bekymringer og 

fordele/muligheder i forbindelse med en evt. sammenlægning af skolen 

 

Kommende punkter 

Jannick inviterer Klaus Jensen (formand) og Morten Bøgelund Andersen (direktør) til et 
bestyrelsesmøde  

Evaluering af volds- og sprogpolitik 

Smart ur. Dette punkt skal behandles og indskrives i den eksisterende mobilpolitik. 

 

 

Punkt til lukket dagsorden 

              

 

 


